2024煤气集团见习行政人员计划

关于煤气公司
香港中华煤气有限公司（煤气公司）于1862年成立，是香港历史最悠久的公用事业机构。煤气公司与时并进，与香港一起成长，由初期供应煤气用于燃点街灯，发展到今天在大中华能源行业领先同侪。如今，煤气公司及其附属公司港华智慧能源已在香港联交所上市（股票代码：0003及1083），业务遍布全国28个省级地区，拥有超过52,000名员工。

为何加入煤气公司
- 跨部门轮岗和参与项目
- 为30-60双碳目标做出贡献
- 将获安排行业专家为友师
- 完善的员工福利计划
- 全面的学习机会 
- 人际网络和专业联系

计划内容(2年计划)
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申请及遴选程序
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2024 Towngas Corporate Management Trainee Programme

About Towngas
Established in 1862, The Hong Kong and China Gas Company Limited (Towngas) is Hong Kong’s first public utility. Celebrating over 160 years of transformation, Towngas has evolved from merely a fuel supplier for street lamps to a diversified energy group operating across Hong Kong and the Chinese Mainland. Today, Towngas and its subsidiary, Towngas Smart Energy, are listed on HKEX (stock codes: 0003 & 1083), employing a collective workforce of over 52,000 individuals across 28 provincial regions in the country.

Why Towngas MT?
- Cross-Functional Rotations and Extensive Exposure
- Contributing to the 30-60 Dual Carbon Goals
- Mentorship by Industry Experts
- Comprehensive Employee Welfare Package
- Continuous Learning and Development 
- Networking and Professional Connections

Programme Details (2 Years Programme)
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